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Zápis z 10. schůze SK RVŠ (stálé zasedání 2018-2020) 
26. – 28. dubna 2019, Lednice (MENDELU) 

 

Přítomni: 18 

Delegáti a delegátky: 13 

Christopher James Downs /AAVŠ/, Michal Farník /ČVUT/, Daniela Zárodňanská /JAMU/, Iveta Kopřivová 

/MENDELU/, Stanislav Ožana /OU/, Naděžda Glincová /SLU/, David Moravec /UJEP/, Michal Zima /UK/, 

Bronislav Kolář /UNOB/, Mariana Hanková /VŠCHT/, Giancarlo Lamberti /VŠO/, Martin Folejtar /VŠPJ/, Anna 

Kruljacová /VUT/ 

Náhradníci a náhradnice s hlasovacím právem: 5 

Jiří Velechovský /ČZU/, Filip Martínek /JČU/, Damir Solak /MU/, Kateřina Bartošová /UPCE/, Radana 

Kahánková /VŠB-TUO/ 

Náhradníci a náhradnice s hlasem poradním: (4) 

Nikola Konečná /SLU/, Michal Říha /UK/, Tomáš Kučera /UNOB/, Eliška Jarmerová /VUT/ 

Jana Kudrnová 

 

Zahájení: 

Končící předseda SK RVŠ Michal Zima zahájil schůzi, přivítal přítomné, konstatoval usnášeníschopnost, 

představil návrh programu a otevřel diskuzi k jeho připomínkám. Následně byl program schválen (18-0-0) jako 

usnesení č. 19-10-01. Jako skrutátor pro veřejná hlasování na tomto zasedání byl schválen (18-0-0) Jiří 

Velechovský.  

 

1. Informace o činnosti P SK RVŠ  

Končící předseda SK RVŠ informoval o své rezignaci, kterou avizoval předem emailem.  
 
Dále informoval o činnosti předsednictva, která proběhla od posledního zasedání – proběhne šetření 
EUROSTUDENT VII, spolupráce s iniciativou Youth, speak up! - 21 bodů, 4 body aktuálně, pracovní 
skupiny - zástupci SK RVŠ: digitalizace – Michal Zima, mladí vědci – Mariana Hanková, 
environmentální problematika – Stanislav Ožana, duševní zdraví – Christopher Downs.  
 
Následně informoval o poslední Výzvě k zapsání na seznam hodnotitelů NAÚ, celkem se přihlásilo 50 
studentů. Pro některé oblasti by měla být vyhlášena další výzva. Náhradník delegáta MU Damir Solak 
upozornil, že by bylo vhodné, aby přihlášení dostali informaci, zda byli či nebyli přijati na seznam – je 
v řešení s kanceláří NAÚ, stejně jako úprava školení pro studenty.  
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Dále Michal Zima informoval o problematice účasti studentů-hodnotitelů při akreditacích habilitačních 
a jmenovacích řízeních, proběhlé schůzce s ministrem školství, mládeže a tělovýchovy dr. Plagou, 
proběhlém jednání s premiérem ČR a některými ministry, možnosti uspořádání konference 
EURODOC v roce 2021 a board meetingu ESU v roce 2020 nebo 2021. V rámci předsednictva RVŠ 
řešena nadále problematika Statutu RVŠ. 
 
Následně Michal Zima plénum informoval, že v rámci přípravy letošního ročníku Ceny Jana Opletala 
je třeba, aby plénum dle Statutu CJO zvolilo členy Výboru z řad osobností vysokoškolského prostředí 
a z řad SK RVŠ – viz. doplněný bod schváleného programu. 
 
Závěrem svého vystoupení ve stručnosti informoval o problematice systematické podpory 
univerzitního sportu a představil návrh usnesení, které bylo následně přijato jako usnesení č. 19-10-
02 (18-0-0):  
 

Studentská komora Rady vysokých škol (SK RVŠ) upozorňuje na dlouhodobě nedostatečně řešený 

problém vysokoškolského sportu v ČR. Doporučuje proto Ministerstvu školství, mládeže 

a tělovýchovy připravit návrh řešení této problematiky, který povede ke zlepšení podmínek pro 

skloubení sportovní kariéry a studia vysoké školy. 

Plénum vzalo Informace z P SK RVŠ na vědomí. 

 

2. Informace o činnosti komisí a pracovních skupin 

KVS – Předsedkyně KVS Naděžda Glincová formou prezentace informovala přítomné o činnosti KVS 

v uplynulém období. Komise pracuje na organizace sedmého ročníku Konference akademických senátorů 

a senátorek pro listopad. V letošním roce se rovněž uskuteční udílení Ceny Jana Opletala, která se uděluje 

studentovi či skupině za přínos v rozvoji akademických či studentských práv a svobod či významné přispění 

v boji proti bezpráví. 

KDS – Předsedkyně KDS Iveta Kopřivová před zahájením schůze avizovala svou rezignaci, proběhne volba. 

Mariana Hanková a Radana Kahánková informovaly o konferenci EURODOC, které se účastnily: Radana 

Kahánková (VŠB-TUO) se v rámci EURODOC stala koordinátorkou pracovní skupiny Doctoral Training, 

Mariana Hanková tam zůstává na pozici ESU Officer. Komise je v kontaktu s ČAD a plánuje se dlouhodobě 

zabývat otázkou postavení doktorandů jako studentů/zaměstnanců. 

PRASK ZZ – Zástupci pracovní skupiny (Nikola Konečná, Damir Solak) přednesli zprávu European Students’ 

Convention v Rumunsku, kde se zabývali například studentským bydlením a informovali též o formalizování 

spolupráce se studenty z V4+ Alliance, se kterou dlouhodobě koordinujeme naše akce v Evropské studentské 

unii. Dalším zahraničním jednáním, které se uskuteční, je Board Meeting v Bulharsku.  

 

3. Schválení rozpočtu SK RVŠ na rok 2019 

Končící předseda SK RVŠ Michal Zima představil návrh rozpočtu SK RVŠ na rok 2019, který je de 
facto totožný s rozpočtem na rok 2018. Po proběhlé diskuzi plénum SK RVŠ souhlasí s návrhem 
rozpočtu na rok 2019 (17-1-0). 
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4. Volba předsedy SK RVŠ 

Končící předseda Michal Zima osvětlil své důvody vedoucí k rezignaci, jak ostatně avizoval již na 

prosincovém zasedání. Tímto momentem tedy převzal řízení schůze 2. místopředseda Christopher Downs, 

který vyzval k návrhům členů volební komise. Navrženi a schváleni byli Michal Zima, Nikola Konečná, Bronislav 

Kolář, následně byl Eliškou Jarmerovou podán návrh na revokaci složení volební komise a její doplnění 

o Damira Solaka a Kateřinu Bartošovou. Přítomní delegáti poté schválili tuto složenou volební komisi 

usnesením č. 19-10-03 (18-0-0). Následně si komise zvolila předsedu, kterým se stal Damir Solak.  

Předseda volební komise shrnul, že v tuto chvíli jediným navrženým kandidátem na předsedu je Giancarlo 

Lamberti, kterého předem emailem navrhl 1. místopředseda Karel Doleček a který kandidaturu přijal, a dále 

vyzval plénum k případným dalším návrhům. Michal Farník navrhl Annu Kruljacovou, která kandidaturu rovněž 

přijala. Oba kandidáti následně prostřednictvím prezentace představili sebe, své vize/plány a v rámci diskuze 

zodpověděli dotazy. Předseda volební komise seznámil přítomné s pravidly průběhu volby. 

Výsledky 1. kola volby (kvórum 14): 

Počet vydaných hlasovacích lístků: 18 

Počet odevzdaných hlasovacích lístků: 18 

Počet platných hlasovacích lístků: 18 

Pro kandidáta Giancarla Lambertiho bylo odevzdáno 9 hlasů, pro kandidátku Annu Kruljacovou bylo odevzdáno 

9 hlasů.  

Nikdo z kandidátů nebyl zvolen. 

 

Výsledky 2. kola volby (kvórum 14): 

Počet vydaných hlasovacích lístků: 18 

Počet odevzdaných hlasovacích lístků: 18 

Počet platných hlasovacích lístků: 18 

Pro kandidáta Giancarla Lambertiho bylo odevzdáno 9 hlasů, pro kandidátku Annu Kruljacovou bylo odevzdáno 

9 hlasů.  

Nikdo z kandidátů nebyl zvolen. 

 

Bude vyhlášeno 3. kolo volby. 

 

5. Volba předsedy KDS 
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Na základě souhlasu pléna byla i pro tuto volbu ponechána stávající volební komise. Předseda volební 

komise vyzval plénum k  návrhům. Navržena byla Mariana Hanková, která kandidaturu přijala, představila sebe, 

své vize/plány a v rámci diskuze zodpověděla dotazy. Předseda volební komise seznámil přítomné s pravidly 

průběhu volby. 

Výsledky 1. kola volby (kvórum 14): 

Počet vydaných hlasovacích lístků: 18 

Počet odevzdaných hlasovacích lístků: 18 

Počet platných hlasovacích lístků: 18 

Pro kandidátku Marianu Hankovou bylo odevzdáno 18 hlasů. 

Předsedkyní KDS byla zvolena Mariana Hanková. 

 

6. Volba do Výboru Ceny Jana Opletala 

Zastupující předseda Christopher Downs otevřel bod, který avizoval odstoupivší předseda Michal 

Zima. Jako tři významné osobnosti zastupující české vysokoškolské prostředí, které jsou osloveny 

předsedou SK RVŠ na návrh pléna SK RVŠ, byli dle analogie z předchozích let navrženi: ministr 

školství, mládeže a tělovýchovy a bývalý náměstek pro vysoké školy dr. Roberta Plaga, předseda Fóra 

předsedů akademických senátů při RVŠ prof. Jiří Skládanka a tajemnice Nadace „Nadání Josefa, 

Marie a Zdeňky Hlávkových“ dr. Dagmar Rýdlová. Plénum SK RVŠ souhlasí s návrhem tří osobností 

zastupujících české vysokoškolské prostředí v rámci Výboru CJO 2019 (17-1-0). 

Následně bylo přikročeno k druhé části tohoto bodu, a to volbě členů Výboru z řad členů SK RVŠ. Na 

základě souhlasu pléna byla i pro tuto volbu ponechána stávající volební komise. Předseda volební 

komise vyzval plénum k návrhům. Navrženi byli Lukáš Hulínský, Filip Volf a Nikola Konečná. Všichni 

s návrhem souhlasili, Nikola Konečná následně rezignovala na členství ve volební komisi. Předseda 

volební komise seznámil přítomné s pravidly průběhu volby. 

Výsledky 1. kola volby (kvórum 14): 

Počet vydaných hlasovacích lístků: 18 

Počet odevzdaných hlasovacích lístků: 18 

Počet platných hlasovacích lístků: 18 

Pro kandidáty Lukáše Hulínského, Filipa Volfa a Nikolu Konečnou bylo odevzdáno 17 hlasů, 1 se zdržel. 

Členy Výboru CJO z řad členů SK RVŠ byli zvolení Lukáš Hulínský, Filip Volf a Nikola Konečná. 

 


